
Zapytanie  Radnego

z dnia: 29.05.2022

zgłasza Radny Rady Miasta Piotrkowa Trybunalskiego:                                   

Dariusz Cecotka

Na podstawie art. 24 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym składam 
zapytanie w sprawie: 

Treść zapytania:     

Remont ulicy Moryca, czy on już się zaczął czy to dopiero przygotowania?

1.Opis stanu faktycznego:

W ostatnią sobotę tj. 28.05.2022, jeden z mieszkańców ulicy Moryca zaprezentował na
swoim profilu Facebook jak przebiega remont tej ulicy. Film przedstawia, że zrobiono 
coś na wzór rowów odwadniających a na nawierzchni asfaltowej gdzie były dziury 
załatano je na spękanej nawierzchni i tak pozostawiono. 

Szczerze powiem, wygląda to mało profesjonalnie ale ja nie będąc budowlańcem 
drogowym postanowiłem idąc zapytaniem Pana Krzysztofa Szczepanika, przeniosę te 
pytania do osób które mogą coś w tej sprawie powiedzieć więcej, będąc bardziej 
biegłymi w tej dziedzinie. 
Pragnę zaznaczyć, że mieszkańcy trzymają za słowo dane przez Dyrektora ZDiUM, 
który na spotkaniu, 7 kwietnia 2021, zapowiedział rozpoczęcie przez władze 
Piotrkowa działań zmierzających do przygotowania przebudowy tej ulicy, tak napisał 
portal Piotrków Trybunalski Nasze Miasto a w innej wypowiedzi dla ePiotrkow.pl z 
dnia 3 lutego 2022, powiedział, że: „ na czas planowanych prac musimy zamknąć wlot
z ul. Krakowskie Przedmieście” a czytając dalej  i napisano cytując: „Kiedy warunki 
atmosferyczne pozwolą, drogowcy przystąpią do prac związanych z przywróceniem 
ul. Moryca do komfortowego i bezpiecznego korzystania przez mieszkańców 
Piotrkowa”, dalej cytując po komentarzy redakcji, czytamy: „My jednak nie 
wejdziemy na tę drogę w tym stanie. Nie będziemy – mówiąc kolokwialnie- grzebać w
błocie, bo to po prostu byłaby głupota.



2.Treść zapytania:

Co będzie obejmować remont ulicy Moryca?

 Jakie prace zaplanowano na remontowanym odcinku?

 Czy są to przygotowania do większej inwestycji, która by nosiła znamiona 
remontu kapitalnego tego odcinka drogi?

 Jeśli ma być to większa inwestycja, to na kiedy ją zaplanowano?
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